
De fractie heeft de volgende vragen:

Geachte voorzitter,

In april 2019 is het distributiecentrum van de Lidl aan de Gastelseweg in Roosendaal opgeleverd. 
Distributiecentra bieden vaak werk voor arbeidsmigranten en mede vanwege dit distributiecentrum is 
het zogenoemde arbeidsmigrantenverblijf gebouwd. In november 2019 berichtte de pers dat het nog 
wel een jaar zou duren voordat het distributiecentrum in gebruik zou worden genomen. Inmiddels zijn 
we bijna een jaar verder en zien we nog vrij weinig activiteiten bij het distributiecentrum.

De VLP heeft hierover de volgende vragen:

1. Is al bekend wanneer het distributiecentrum in gebruik genomen gaat worden?

2. Zo nee, wilt u informeren wanneer de Lidl voornemens is om het distributiecentrum in gebruik 
te nemen en dit terugkoppelen aan de gemeenteraad?

3. Zo ja, wanneer is dat?

 

Namens de fractie van de VLP,

Evelien van der Star

Wij beantwoorden de vraag als volgt:

W ij beantwoorden uw vragen als volgt:

1. Nee, dit is nog niet bekend.
2. Lidl heeft aangegeven dit nog niet bepaald te hebben. Er is ook nog geen zicht wanneer de 

geplande opening zal plaats vinden. Lidl informeert de gemeente zodra hier meer duidelijkheid 
over is.

3. -

Met vriendelijke groet,

Namens het college van burgemeester en wethouders,

Wethouder C.A. (Cees) Lok


